
 
 

 

Innkalling til møte FAU 
 

Dato:   
16.02.2022  

Referent: 
Elisabeth Telle Sellevåg 
 

Kven er innkalla? Fast FAU representant for alle klassane og SFO. Dersom han eller 
ho ikkje kan stille må vara varslast. Eventuelt forfall må meldast til 
FAU leiar 

Sted:  
Spildepollen skule – 
møterom v/personal 

Kven møtte: 
Rektor var med på møtet. 
Jørgen Kausland, Aina Midttveit, Julie Berge, Birthe Westgaard, Rune 
Solberg, Anne Fenne, Monica Schønningsen, Elisabeth Telle Sellevåg, 
Merethe Hitsøy (SFO)  
Ingen representant frå 2 og 3 klasse. 

 
Sak 
 

Beskriving Oppfølg. 

Godkjenne referat frå 
sist møte 

- Ingen merknader  

Elevundersøkinga - Rektor presenterer denne saken: 
 

- Elevundersøkinga ble utført av elever på 5-7 steg. I 
tillegg ble det  laget en tilsvarende google 
undersøkelse for 3 og 4 klasse.  

- Ut ifra hva som kom frem i undersøkelsen ble det 
valgt ut fokusområder som lærerne skulle jobbe 
videre med. Videre ble det laget en felles plan som 
jobbes videre med på alle steg.  

- Fokus områder: trygt miljø, arbeidsro, 
elevmedverknad, vurdering, relasjoner og 
motivasjon. 

- Det er identifisert «problem», tiltak, frister, aksjoner 
og planen skal evalueres til sommeren. 

Info 

Økonomistatus for 
2021 

- Rektor presenterer denne saken: 
 

- Innsparing for 2021: De store innkjøpene ble ikke 
gjort, men normal vanlig drift ble opprettholdt. 
Skolen skulle drives forsvarlig. 

- Innsparing ble gjort, og skolen sparte over 400% 
over estimert sparebudsjett.  

info 



 
 

-  

Meldt sak ang. 
garderobedeling og 
kohort praktisering 

- På bakgrunn av at 2 og 3 trinn deler garderobe er 
rektor invitert til å sei noko om kva som ligg bak 
denne vurderinga. 

- Skulen har gjort vurdering knytt til å dele klassane i 
to kohortar, rektor vil sei noko om dette: 
 

- Dei er delt slik uavhengig av korona, men grunnet 
oppbygningen av skolen. 6 læringsareal, men 7 trinn. 
Skolen gjorde forsøk i å dele disse to trinnene som 
da omhandlet at man måtte finne passende 
læringsareal som var i tilknytning til 
garderobefasiliteter.  

- Læringsareala som har garderobe i tilknytning ble 
for små, samt at garderobeplass kunne ikke nyttes 
ut over ettermiddagen. F,eks ved å bruke 
kulturskuleareal, amfiet eller utegarderobe i hallen. 
Dette ville resultert i at man måtte ta med seg 
bytteklær og uteklær til og fra skolen hver dag.  

- Til slutt ble det en enighet om at det ikke var 
gjennomførbart å kunne dele disse to stegene i to 
kohorter. 

- I tillegg er det samme kohortar i SFO, dette har med 
antall tilsette. Skulle man delt SFO i kohortar ville 
dette gått ut over åpningstidene til SFO. 

info 

Gjerde ved naustmiljø - Oppfølging frå sist møte. Rektor og FAU leiar har 
hatt dialog med einingsleiar for samferdsel i 
Øygarden kommune: 
 

- Sendt mail til samferdselssjef i kommunen. Det er 
avtalt synfaring ila februar.  

info 

Belysning og 
overgangsfelt på 
Kausland 

- Oppfølging frå sist møte. Rektor og FAU leiar har 
hatt dialog med einingsleiar for samferdsel i 
Øygarden kommune: 
 

- Sendt mail til samferdselssjef. Det er avtalt synfaring 
ila februar. Rektor skal være med på synfaringa. Her 
kan det bli å få en ny telling av passeringer av både 
biler og elever for å få et rett bilde. Det er da viktig å 
vise at det er mange elever som går over veien på 
Kausland og få disse med i tellingen. 

-   

 



 
 

Korleis velje 
representantar til FAU 
for framtida  

- Oppfølging frå sist møte.  
- Vi tek dialog med rektor i møtet med tanke på 

gjennomføring og praktisering: 
 

- Vedtektene må gjøres kjent og disse blir tatt opp til 
alle foreldre på førskuledagen.   

- I følge vedtektene skal vara ta steget opp året etter 
til hovedrepresentant, ny vara skal så velges. 

- Neste års FAU skal være klar før skoleåret er over for 
sommeren. Dette bidrar til at man konstituerer FAU 
tidlig og kommer tidligere i gang med saker.   

- 1. årssteget skal velges FAU representant i forkant, 
helst på førskoledagene.   

- Vara trenger ikke å stille i FAU møtene, så fremt at 
ikke hovedrepresentant kan stille. 

- Siste møte før sommeren skal vare være med for å 
få innsikt mot neste år.  

-   
Man vil med dette få større kontinuitet i FAU og FAU 
sine oppgaver.  

-  

 

17.mai 2022 - Innkalling til møte – fordeling av oppgåver: 
 

- 17 mai komiteen skal bestå av foreldre fra 3, 6 og 7 
klasse og man må få i gang et møte, helst i uke 8.  

- Ønsker at rektor sender ut innkalling til alle disse 
klassetrinnene. 

- Føringer fra FAU kan komme for å ha et tak mot 
hvor mye som skal/kan brukes. 

 

 

Eventuelt Sumpen:  
- Saken: Dei tetta sumpen med jord når de skulle 

utbedre første gang, slik at sumpen ble større. 
 

- Status: Det skal settes opp sperrebånd og sumpen 
skal ordnes forhåpentligvis med stein. Skolen ønsker 
ikke å ha denne situasjonen, det er skitne barn og 
skolebygg, så det purres på av rektor.  

 
Leirskole frem i tid: 

- De mest populære leirskolene er fullbooket i flere år 
fremover, men det er foreldre som bestemmer hvor 
de skal dra. Skal man eventuelt endre leirskole, må 
det meldes inn ønske om hvor. Man har booket 
leirskole på Langedrag de neste 3 årene fremover.  

 



 
 

- Skolen har gode erfaringer fra Langedrag. 
- Noe som har lag til grunn for at man har valgt 

Langedrag om vinter tidligere har vært at vi bor med 
sjøen, gjerne med lite snø om vinteren.  

- Men ønsker man å endre for de trinnene som enda 
ikke er booket kan man ta dette opp i 
foreldregruppe og melde inn til rektor.   

 
SFO faktura for desember, stilt spørsmål ang redusert 
betaling siden juleferien var lang: 

- Fakturaen er lik for alle måneder. Man summerer 
alle skole dager, trekker fra alle feriedager og 
fordeler ut på månedene slik at man får samme sum 
hver måned, uavhengig av juleferie, vinterferie, 
påske osv.  

 


